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Møteinnkalling 

I samsvar med møteplan holdes det møte i Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet

07.12.2016, kl. 09:00 - 15:30 i Christiesgt. 13. 

Innkalling er sendt til:

Jarle Eid, Inger Hilde Nordhus, Åsa Hammar, Ståle Einarsen, Elisabeth Norman, Gunn 
Elisabeth Søreide, Kari Hagatun, Anlaug Lid, Christian Søreide, Marius Prytz, Ulvhild Eide 

Saksliste og sakspapirer følger vedlagt. 

Eventuelle forfall bes meldt snarest sekretariatet, tlf. 55582091, evt. per e-post til 
Turid.Rossnes@uib.no 

Bergen, 01.12.2016 

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør
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Orienterings- og referatsaker 07.12.2016 - styret ved Det psykologiske 
fakultet 

1. Orientering fra Universitetsstyret/Nasjonalt profesjonsråd for 
psykologutdanning/Nasjonalt fagråd for utdanningsvitenskap/Nasjonalt råd for 
lærerutdanning

2. Referat fra møte i NFE-HS arbeidsutvalg (AU) 28.10.2016
3. Referat fra møte i Nasjonalt profesjonsråd for psykologiutdanning (NPP) 1.-2.11.2016
4. Referat fra møte i Nasjonalt fagråd i utdanningsvitenskap 19.04.2016
5. Referat fra møte i Nasjonalt fagråd i utdanningsvitenskap 18.10.2016
6. Æresdoktor ved Universitetet i Bergen (sak 2016/1037) 
7. Referat fra instituttrådsmøte ved IKP 26.10.2016 (sak 2016/1637)
8. Referat fra instituttrådsmøte ved IKP 23.11.2016 (sak 2016/1637)
9. Referat fra instituttrådsmøte ved ISP 22.11.2016 (sak 2016/37)
10. Referat fra instituttrådsmøte ved IPED 28.09.2016 (sak 2016/2602)
11. Saker behandlet i Tilsettingsutvalget etter fakultetsstyremøtet 26.10.2016
12. Referat fra KUE møte 16.11.2016 (sak 2016/827)
13. Referat fra IDU møte 24.10.2016 (sak 2016/195)

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret tar de vedlagte sakene til orientering.

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør

Dato: 28.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/31

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
94/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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Fullmaktsaker 07.12.2016 - styret ved Det psykologiske fakultet 

1. Oppnevning av bedømmelseskomité – Nor Lelawati Jamaludin. Sak 2013/1486
2. Oppnevning av bedømmelseskomité – Vibeke Krane. Sak 2013/7506
3. Oppnevning av bedømmelseskomité – Margaret Ljosnes Søvik. Sak 2012/2224
4. Ph.d.-grad – Innstilling – oppnevning av opponenter – Ingunn Johanne Ness. Sak 

2012/8667
5. Ph.d.-grad – Innstilling – oppnevning av opponenter – Rouven Doran. Sak 2012/8672
6. Ph.d.-grad – Innstilling – oppnevning av opponenter – Ragnhild Hollekim. Sak 

2006/5656
7. Ph.d.-grad – Innstilling – oppnevning av opponenter – Mona Berthelsen. Sak 

2012/3156
8. Videreføring av sensorkorps og etteroppnevninger for perioden 01.01.2017-

31.12.2018.  Sak 2014/2665
9. Utlysningstekst – stipendiat ved Institutt for samfunnspsykologi. Sak 2016/10924
10. Utlysningstekst – stipendiat ved Institutt for biologisk og medisinsk psykologi. Sak 

2016/9892
11. Utlysningstekst – postdoktor ved Institutt for klinisk psykologi. Sak 2016/11502
12. Oppnevning av sakkyndig komité – stipendiat ved Institutt for samfunnspsykologi. 

Sak 2016/10924
13. Oppnevning av sakkyndig komité – stipendiat ved SLATE. Sak 2016/9662
14. Oppnevning av sakkyndig komité – stipendiat ved Institutt for samfunnspsykologi. 

Sak 2016/7133
15. Komitéoppnevning – førsteamanuensis i logopedi. Sak 16/5699
16. Komitéoppnevning – førsteamanuensis i spesiallogopedi. Sak 16/6461
17. Komitéoppnevning av ekstramedlem – førsteamanuensis i skole- og 

opplæringspsykologi. Sak 16/2548
18. Utlysningstekst – forsker ERC prosjekt. Sak 16/9759
19. Oppretting av emnet Integrert pedagogikk og realfagsdidaktikk 2, PPUDEL102.  Sak 

2016/3590
20. Videreføring av sensorkorps og etteroppnevninger for perioden 01.01.2017-

31.12.2018.  Sak 2014/2665
21. Opprettelse av valgemnet PSYK116 Miljøpsykologi (15 studiepoeng) på årsstudium i 

psykologi.  Sak 2014/9113
22. Opprettelse av MAPSYK317 Advanced Topics in Cognitive Psychology.  Sak 

2012/12571
23. Orientering om oppnevning av programsensor for studieprogrammet GLODE.  Sak 

2016/10426

Dato: 28.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/32

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
95/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret tar de vedlagte sakene til etterretning.

arle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør
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Helsecampus Årstadvollen (HCÅ) - Fakultetets deltakelse (II) 

Fakultetsstyret har regelmessig blitt orientert om arbeidet med UiB sine kunnskapsklynger og 
mer utfyllende om de faglige og universitetspolitiske rammene for HCÅ i fakultetsstyresakene 
24/14, 52/14, 80/15, 3/16, 16/16, 49/16 og 65/16, samt U-styresaken 72/16 og 42/14. 

Fakultetetstyret drøftet fakultetets plassering i kunnskapsklyngen Helsecampus Årstadvollen 
(HCÅ) på møte 26.10.16, jfr sak 91/16. Etter ønske fra Institutt for klinisk psykologi ble styret 
forelagt vedtak i rådsmøte ved IKP med tilhørende drøftingssak og notat av 18.10.2016 med 
tittel «Alternativ til flytting av IKP til Helsecampus» (vedlegg 1). Etter at arbeidet i 
brukergruppen for HCÅ ble igangsatt har IKP på et senere rådsmøte 23.11.16 utdypet hvilke 
pedagogiske og faglige hensyn instituttet anser for å være av særlig betydning ved en flytting 
av den kliniske utdanningen til HCÅ. Protokoll fra rådsmøtet ved IKP 23.11.16 er vedlagt 
(vedlegg 2). 

Styret valgte på møtet 26.10.16 i styresak 91/16 (vedlegg 3) å avvente videre drøfting av 
fakultetets deltakelse i HCÅ med sikte på det forestående arbeidet i brukergruppen for 
byggetrinn (I). Denne styresaken gir ny og oppdatert informasjon fra brukerprosessen ved 
HCÅ, samt en ekstern vurdering av IKP sin skisse «Alternativ til flytting». I forkant av 
styremøtet 7.12.16 er det lagt opp til et «mini-seminar» der styret får en utvidet orientering 
om arbeidet i brukergruppen samt at Eiendomsavdelingen ved UiB vil orientere om status på 
en eventuell alternativ løsning.  

I første del av denne saken vil det bli redegjort for status for brukergruppens vurderinger og 
anbefalinger mht areal og utforming av byggetrinn (I). Her vil hensynet til IKP, HEMIL og 
Nevropsykologisk klinikk ved IBMP bli særlig omtalt. I forlengelsen av dette vil IKP sitt forslag 
om fortetting av arealer i C-12 bli mer utførlig omtalt, før saken blir drøftet og konkludert i 
form av forslag til vedtak.   

Samfunnsrelevante studieprogram gir vekst i studieplasser og ansatte frem mot 2025
Fakultetet forvalter en rekke samfunnsrelevante studieprogram med svært god rekruttering, 
og høy gjennomføring. Kandidatundersøkelser viser at 80% av studentene fra fakultetets 
mastergradsprogram er i relevant arbeid 2 år etter utdanning. Fakultetsstyresak 91/16 viser 
en samlet estimert vekst på om lag 400 studieplasser (20%) frem mot 2025 fordelt på flere 
av fakultetets studieprogram. Universitetsstyret har i sitt budsjett til KD for 2018 meldt inn at 
UiB kan ta i mot flere fullfinansierte studieplasser innen blant annet spesialpedagogikk, 
logopedi, barnevern og profesjonsutdanningen i psykologi. 

Flere fullfinansierte studieplasser vil gi rom for en ytterligere styrking av institutter og fagmiljø 
med flere faste vitenskapelige, administrative og tekniske stillinger. Fakultetets planlagte 

Dato: 01.12.2016
Arkivsaksnr: 2016/2921

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
96/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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deltakelse i HCÅ vil gi tilgang til nye kontor, klinikk og undervisningsarealer som kan avlaste 
dagens arealer i C-12 og på BB-Bygget. 

HCÅ byggetrinn (I): Fakultetets deltakelse.
Den faglige prosessen som ligger til grunn for utviklingen av HCÅ indikerte at HEMIL-
senteret, Institutt for klinisk psykologi med utdannings- og forskningsklinikken, samt 
nevropsykologisk klinikk ved IBMP er særlig aktuelle fagmiljø i en fremtidig kunnskapsklynge 
på HCÅ.  Dette lå til grunn da fakultetsstyret i mars 2016 (sak 16/16) gikk inn for at fakultetet 
skulle innta en aktiv rolle i UiB sitt arbeid med å utvikle HCÅ: 

1. Fakultetsstyret ser den foreløpige beskrevne HCÅ-klyngen som en viktig og fremtidsrettet 
samarbeidsarena for utdanning og forskning på tvers av profesjoner og fagområder og 
støtter etablering av en helseklynge der en foreløpig har spilt inn et arealønske på 
minimum 2000 kvadratmeter. 

2. Det er ønskelig med rask oppstart av en mulighetsstudie med sikte på klarlegging av 
hvilke fagmiljøer som kan prioriteres for etablering i nybygg i HCÅ-klyngen og påfølgende 
gjennomgang av arealbehov på fakultetets by-campus og mulig samlokalisering her av 
andre fagmiljøer. Totalt ønsket arealbehov for fakultetet bør på sikt estimeres utfra disse 
gjennomgangene. 

Flytting til HCÅ – konsekvenser for fakultetets øvrige studieprogram
Fakultetets deltakelse i kunnskapsklyngen HCÅ vil innebære at om lag 130 studenter på 
mastergradsprogrammene ved HEMIL fra 2020 gjennomfører denne ved HCÅ. I tillegg vil 
den teoretiske og praktiskkliniske delen av profesjonsutdanningen ved IKP (semester 8-10) 
og IBMP (semester 6) samt om lag 2/3 av hovedoppgavestudenter i profesjonsutdanningen 
være ved HCÅ som vist i Tabell 1 nedenfor.

Tabell 1. Oversikt over aktuelle studentgrupper ved HCÅ
Studenter Profesjon MA-program
IKP: 
• Profesjonsstudiet (semester 8, 9 og 10)
• Hovedoppgave (semester 12)

150
25

HEMIL:
• MA-Barnevern 50
• MA-GLODE 40
• MA-HFR 40
IBMP:
• Profesjonsstudiet (semester 6)
• Hovedoppgave (semester 12)

50
5

Sum studenter (PSYFAK) HCÅ 230 130

Til vurdering:  
Profesjon 1. studieår (semester 1-2)
Profesjon 2. studieår (semester 3-4)

100
100

Profesjonsutdanningen i psykologi gjennomføres fra og med høsten 2016 i form av «storkull» 
på inntil ca 100 studenter pr årskull. Denne ordningen innebærer at det i semester 1-4 vil 
være inntil 200 studenter som arbeider med ulike basal- og innføringsemner i psykologi. 
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Denne undervisningen gjennomføres i dag dels i Christiesgate 12 og dels i BB-Bygget. Det 
kan være mulig å legge ett eller flere av semestrene av grunnutdanningen i psykologi til HCÅ 
fra 2020. HCÅ vil imidlertid primært ha studenter på MA-nivå (HEMIL og IGS), andre 
viderekomne studenter fra Høgskolen Vestlandet (HVL) og medisinerstudenter i siste halvdel 
av utdanningen. Dette vil samsvare godt med studenter i siste halvdel av profesjonsstudiet i 
psykologi, dvs. hovedoppgaven og de intern kliniske semestrene av profesjonsutdanningen. 
De første semestrene av profesjonsstudiet vil derimot både faglig og studentsosialt samsvare 
bedre med fakultetets øvrige innføringsprogram og lavere grads studier i psykologi og 
pedagogikk som fortsatt er tenkt gjennomført i C-12.  

For fakultetets øvrige studieprogram vil foreløpig logopediutdanningen og MA-
nevrovitenskap gjennomføres ved IBMP, og de disiplinbaserte utdanningsprogrammene i 
psykologi (årsstudiet, bachelor og mastergrad) vil gjennomføres i C-12. Dersom den kliniske 
utdanningen i psykologi flyttes til nye lokaler i HCÅ vil Institutt for pedagogikk fra 2020 kunne 
samlokalisere de disiplinbaserte utdanningene i pedagogikk (årsstudiet, bachelor og 
mastergrad), psykologididaktikk, PPU, lektorutdanningen og den tverrdisiplinære 
utdanningen i spesialpedagogikk i C-12.   

Fra sekretariat/studieseksjonen vil det være naturlig at de administrative ansatte som er 
knyttet til fakultetets studieprogram ved HCÅ også har kontor i nærhet av studentene og de 
faglige programansvarlige ved HCÅ. Andre er det ønskelig å samlokalisere i C12.

Brukergruppen for HCÅ: Status pr 30. november 2016
Brukergruppen for HCÅ byggetrinn (I) er oppnevnt av Rektor og ledes av instituttleder Guri 
Rørtvedt (IGS/MOF) med representasjon fra ansatte og studenter ved UiB og HiB, samt 
Bergen kommune og Uni Research Helse AS. Brukergruppen arbeider nært arkitekt og 
prosjektgruppe for å utforme byggetekniske løsninger i tråd med brukernes behov for 
hensiktsmessige arealer. Brukergruppens arbeid er pr 30.11. 2016 ikke avsluttet og vil 
kunne videreføres inn i 2017 ettersom skisseprosjekt og byggetekniske løsninger 
konkretiseres og ferdigstilles.

HEMIL: Rammefaktorer og løsninger pr. 30.11.2016.
HEMIL-senteret har meldt inn behov for kontor, møterom, undervisningsrom og 
arbeidsplasser for ansatte og studenter på de tre MA-programmene. HEMIL- senteret har 
understreket behovet for å ha tilgang til et eget møterom/ seminarrom, og at instituttet får en 
plassering i bygget som gir faglig tilhørighet, fremmer arbeidsmiljø og sosial samhandling 
innen instituttet. Arkitektene og brukergruppen arbeider i skisseprosjektet med areal 
løsninger som i størst mulig grad skal ivareta HEMIL sine behov ved HCÅ.   

IBMP: Rammefaktorer og løsninger pr. 30.11.2016.       
IBMP ved Nevropsykologisk poliklinikk har meldt inn behov for kontor, møterom og 
klinikkarealer samt tilhørende studentarbeidsplasser og undervisningsrom. IBMP har 
understreket behovet for å ha en egen definert «klinisk sone» med kontorer, pasientrom og 
skjermet møterom som del av sitt areal på HCÅ der pasientene (barn og familier) kan 
oppholde seg avskjermet under test- og utredningsperiodene. Detaljert utforming av klinikken 
må ivareta nødvendige hensyn til behov for skjerming av kontorer (lydklasse), funksjonell 
klinikkdrift, pasientbehov og studentenes opplæringssituasjon. Arkitektene og brukergruppen 
har gitt tilbakemelding om at de forstår behovene knyttet til klinikkdrift, studentopplæring og 
pasientsikkerhet og det videre arbeidet med skisseprosjektet sikter mot å ivareta IBMP sine 
behov ved HCÅ.  

IKP: Rammefaktorer og løsninger pr. 30.11.2016.       
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IKP har meldt inn behov for kontor, møterom og klinikkarealer, samt behov for teamkontor og 
undervisningsrom av ulik beskaffenhet. (IKP har i rådsmøte 23.11.16 utdypet og presisert 
flere forhold som vil være sentrale for å ivareta faglige og pedagogiske hensyn, jfr. vedlegg 
2). Instituttet bekrefter i samme behovsbeskrivelse pr 23.11.16 og i senere møte at en vil 
stille seg positiv til en flytting av klinikkene til HCÅ dersom det blir funnet gode løsninger på 
de faglige og pedagogiske forholdene som er omtalt nedenfor.   

IKP understreker i likhet med IBMP behovet for å ha en egen «klinisk sone» med kontorer, 
pasientrom og skjermet møterom som del av sitt areal på HCÅ. IKP anbefaler at det 
etableres en egen pasientinngang, og at utformingen av klinikken må ta nødvendige hensyn 
til behov for skjerming av kontorer (lydklasse), funksjonell klinikkdrift, pasientbehov og 
studentenes opplæringssituasjon. Arkitektene og brukergruppen har gitt tilbakemelding om at 
IKP sine behov knyttet til klinikkdrift, studentopplæring og pasientsikkerhet har høy prioritet, 
og at en i skisseprosjektet arbeider med arealløsninger som skal kunne møte IKP sine 
faglige og pedagogiske behov for utdanning og forskning.

Brukergruppen og arkitektene understreker at en på dette tidspunkt i byggeprosessen 
arbeider med et skisseprosjekt der mer detaljerte løsninger og utforming av byggetekniske 
spesifikasjoner følger i neste fase. Leder for arbeidsgruppen for HCÅ og brukergruppen har 
under arbeid med skisseprosjektet lagt stor vekt på å følge opp faglige og pedagogiske 
ønsker fra IKP for inntil 150 studenter fordelt på tre kull i den kliniske utdanningen. 

Behovet for teamkontor vil kunne bli ivaretatt ved at en etablerer inntil 19 team kontor på ca 
14 kvm innenfor den «kliniske sonen» av HCÅ. Den kliniske opplæringen vil som i dag foregå 
i grupper på fire studenter over tre semester. Når en ny studentgruppe begynner på den 
internkliniske opplæringen vil den kunne bli tildelt et eget dedikert teamkontor som de vil 
kunne beholde gjennom alle tre semester. Hvert teamkontor vil bli delt av to grupper fra ulike 
årskull etter en fastlagt ukeplan som blir koordinert med undervisning og klientarbeid. Dette 
vil sikre at hver gruppe har eksklusiv tilgang til eget teamkontor inntil om lag 20 timer pr uke 
på dagtid og i tillegg til ettermiddag/kveld. Teamkontorene vil bli innredet med tanke på at de 
også skal kunne benyttes til faste ukentlige veiledningsmøter.

Hensynet til eksterne kliniske veiledere i 20% stillinger vil kunne bli ivaretatt ved at det 
etableres et «veilederkontor» innenfor den «kliniske sonen» av HCÅ med kapasitet til at 
veiledere kan benytte dette på timebasis til forberedelser og etterarbeid ifm 
studentundervisning. HCÅ vil bli planlagt med god kapasitet på behandlingsrom av ulik 
størrelse innenfor den «kliniske sonen». For å legge til rette for forskning og utdanning vil 
samtlige rom kunne utstyres med nødvendig IT/AV utstyr og enkelte rom vil i tillegg også ha 
mulighet for observasjon via enveis speil. Behandlingsrommene skal kunne bookes og 
benyttes både av studenter, stipendiater og ansatte etter nærmere regler fastsatt av 
instituttet. Rommene kan også benyttes til veiledning av studenter dersom dette ikke kan 
skje på teamkontorene.

Skisseprosjektet vil ta høyde for at administrativt ansatte med klinikkoppgaver og 
pasientoppfølging vil bli tilbudt funksjonelle kontorløsninger som ivaretar nødvendige hensyn 
til instituttdrift, pasient- og studentkontakt. De fast vitenskapelige ansatte vil bli tilbudt ulike 
kontorløsninger på fra 8 – 12 kvm eller flerbrukskontor avhengig av ansettelsesforhold, roller 
og oppgaver i klinikken. Intern klinikken vil bli satt opp med et eget møterom innenfor den 
«kliniske sonen» som kan benyttes til Staff og inntaksmøter, samt tjene som møterom og 
felles rom. 

Klinisk forskning vil være en naturlig del av virksomheten ved HCÅ, og skisseprosjektet vil 
legge vekt på at begge klinikkene vil bli satt opp med nødvendig infrastruktur som ivaretar 
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hensynet til datasikkerhet, lagring og analyse for forskningsformål, på linje med dagens video 
lab i C-12. Stipendiater ved HCÅ skal sikres tilfredsstillende arbeidsplasser i tilknytning til 
sine fagmiljø og forskningsgrupper. Stipendiater som arbeider med klinisk materiale må ha 
mulighet til å gjøre dette på en måte som fullt ut ivaretar pasientsikkerhet og konfidensialitet.         

Alternativ til flytting - Økt fortetting og samlokalisering i C-12. 
Forslaget som fremkommer fra IKP (jfr. Alternativ til flytting av IKP til Helsecampus), legger til 
grunn at HEMIL-senteret, nevropsykologisk klinikk og store deler av fakultetssekretariatet 
flyttes til HCÅ og at ISP, IKP og IPED (inkludert SLATE) samlokaliseres i C-12. IKP har i sin 
skisse pekt på mulighet for at deler av biblioteket kan flyttes ut/ bygges om, samt at SIB-
kantinen kan bygges om, eventuelt utvides utover i atriet. Skissen til IKP vil innebære at 
profesjonsstudiet i psykologi i all hovedsak ikke gjennomføres ved HCÅ, men i C-12. Den 
planlagte økningen av studieplasser og økningen av ansatte knyttet til profesjons-
utdanningen i psykologi og de øvrige programmene ved IPED vil følgelig legge betydelig 
press på arealene i C-12. En fremtidig løsning der store deler av profesjonsstudiet 
gjennomføres i C-12, inkludert klinikk og studieprogrammene til ISP og IPED kan innebære 
at inntil om lag 1800 studenter vil ha sin primære tilhørighet til C-12 fra 2025. 

IPED inkludert SLATE vil ha behov for om lag 30 kontor i C-12 hvorav noen kan være 
flerbrukskontorer for 2-4 ansatte. En forventet økning av fullfinansierte studieplasser knyttet 
til studieprogram i C-12 vil kunne innebære en vekst på ytterligere 5-6 faste ansatte i tillegg 
til økt behov for studentarbeidsplasser og klinikkarealer. Fakultetssekretariatets ansatte og 
faglig ledelse har i sitt daglige virke utstrakt samhandling og møtevirksomhet med sentrale 
avdelinger, herunder rektorat og ledelsen ved de øvrige fakultetene. Det vil følgelig være 
urasjonelt å ikke ha fakultetssekretariat og faglig ledelse i sentrum. Det vil si ca 30 ansatte i 
fakultetssekretariatet også primært bør ha tilhold i C-12. I sum vil behovet for kontor og areal 
i C-12 kunne vise seg å ligge på rundt 60 -70 kontorer, inkludert flere flerbrukskontorer for 2-
4 ansatte. Det må understrekes at dette er tentativt, og at en grundig prosess forutsetter at 
det settes opp en egen brukergruppe, og at de berørte enhetene ved UiB (SIB og Biblioteket) 
blir involvert i en eventuell videre prosess dersom deres arealer blir berørt av en fortetting.  
 
Iped har diskutert HCÅ saken og mulige implikasjoner for instituttet både på sin HMS dag 
15.november og rådsmøte 28.november og har i brev av 28.11 beskrevet sine behov for god 
lokalisering og plassbehov (vedlegg 4).

Fakultetet har konsultert Eiendomsavdelingen ved UiB som har bistått med noen foreløpige 
vurderinger. Eiendomsavdelingen har ikke hatt mandat til å gjøre vurderinger av SIB og UB 
sine arealer da dette forutsetter en formell avklaring og oppdrag fra UiB´s ledelse. 
Eiendomsavdelingen har imidlertid vurdert mulighetene for å fortette/ bygge om teamkontorer 
i C-12 og bygge et nytt kontorbygg/tilbygg inne i atriet. EIA skriver følgende, (jfr vedlegg 5): 

«Vi har fått gjort en enkel kapasitetsvurdering ved oppføring av nybygg på takterrasse i C12. 
Vurderingen konkluderer med en netto økning på 23 kontorer i et nybygg og byggekostnader er 
anslått til 35 mill kr. Vi vil understreke at dette er anslag og at det knytter seg usikkerhet til 
beregningen. Eksempelvis har vi ikke gjort grundige undersøkelser av bæresystem i bygget og nye 
vektbelastninger knyttet til oppføring av et nybygg.

Vi viser til notat fra IKP i fakultet styresak av 13.10.16. Vår vurdering er at endring av bruk av 
teamkontor vil kunne frigi 8-10 slike kontorer, og disse kan omdisponeres til cellekontor. I tillegg vil et 
nybygg på takterrassen gi en økning på 23 kontorer i Christies gate 12. En slik ombygging er anslått til 
35 mill kr. Det er grunn til å understreke at et nybygg på takterrassen er et komplisert prosjekt ift 
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tilkomst, riggplass og støy i byggeperiode. Et slikt byggeprosjekt mangler finansiering og er ikke med 
på listen av prioriterte byggeprosjekter ved UiB».   

Fakultetsledelsens vurdering
En løsning der undervisning, veiledning og klinikk for inntil 1800 studenter legges til C-12 og 
hvor administrativt og faglige ansatte samlokaliseres gjennom fortetting av kontorer, 
ombygging og/eller nybygg i atriet C-12 vil trolig ikke være mulig eller ønskelig å 
gjennomføre. Selv om det skulle være teknisk mulig å bygge ut i atriet vil dette kun gi om lag 
23 nye kontorplasser. En fortetting og ombygging av teamkontor vil kunne gi noen flere 
kontorplasser, men her må det også tas høyde for at behovet for teamkontor vil øke når 
kullstørrelsen i de kliniske semestrene øker fra dagens 123 til 150 studenter i 2025. Det er 
usikkerhet knyttet til muligheter for å bygge om eller endre lokalene til UB og SIB, samt 
kostnader og gjennomføring. C-12 er en av UiB sine vernede bygninger, og et slikt 
byggeprosjekt er ikke omsøkt eller godkjent av Bergen kommune. Prosjektet står heller ikke 
på listen over prioriterte byggeprosjekter ved UiB. Dersom det skulle være mulig å skaffe 
finansiering til fortetting og ombygging/nye arealer i C-12 som beskrevet over vil arealene 
ikke kunne dekke fakultetets behov for kontorplass og studentarbeidsplasser. En løsning 
som innebærer at en skal arbeide for å finne andre løsninger for Iped utenfor eksisterende 
bygg ved fakultetet vurderer fakultetsledelse som ikke aktuelt. 

Brukergruppen for HCÅ har pr 29.11.16 ikke konkludert, og skisseprosjektet er ikke 
ferdigstilt. Prosessen har imidlertid kommet langt, og brukergruppen har de siste 4-6 ukene 
fått et bedre grunnlag for å vurdere arealbehov og tilhørende byggetekniske løsninger. 
Fakultetsledelsen har fått bekreftet at innmeldte behov og krav til faglig og pedagogisk gode 
løsninger for HEMIL, IBMP og IKP er registrert og utgjør viktige premisser for det videre 
arbeidet med HCÅ slik det er omtalt i denne saken. 

Den foreslåtte løsningen der HEMIL, IKP og deler av IBMP fra 2020 lokaliseres i de nye 
arealene på HCÅ vil også gi mulighet til en nødvendig opprustning og ombygging av 2.-5. etg 
i C-12, samt frigjøre areal i BB-Bygget der det er stort plassbehov. Det forutsettes at deler av 
salgsinntekter fra salg av C-13 vil gå til en generell oppussing og ombygging av de 
resterende etasjene (som ikke er bygget om/pusset opp i C-12 nå i 2016), slik at IPED og 
størstedelen av sekretariatet kan samlokaliseres i C-12.  

Merverdien av å realisere HCÅ fremstår derfor som den mest attraktive løsningen for 
studenter og ansatte, forutsatt at de behovene som er innmeldt fra IBMP, HEMIL og IKP blir 
ivaretatt av de løsningene brukergruppen kommer frem til. Utviklingen av HCÅ er nå kommet 
såpass langt at det videre arbeidet i brukergruppen og prosjektet fatter et intensjonsvedtak 
som bekrefter hvilke miljøer som fakultetet ønsker å lokalisere ved HCÅ fra 2020.

Brukergruppens innstilling til skisseprosjekt vil ventelig foreligge innen primo januar 2017 og 
fakultetet vil da invitere studenter og ansatte til orienterings- og høringsmøter. Fakultetets 
ledelsens legger til grunn at de faglige og pedagogiske behov og prioriteringer som er 
formidlet til brukergruppen av HEMIL, IBMP og IKP vil bli ivaretatt gjennom den videre 
brukerprosessen. 
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Forslag til vedtak:
1. Fakultetsstyret tar vurderingene til Eiendomsavdelingen til orientering og ser pr i dag ikke 

behov for å gå videre med ytterligere utredning av mulig tilbygg og fortetting i C-12.
2. Fakultetsstyret går inn for at HEMIL, IKP og Nevropsykologisk klinikk ved IBMP blir 

lokalisert til Helsecampus sitt nybygg i Årstadveien 17.
3. Fakultetsstyret forutsetter at den videre brukerprosessen ivaretar de rammefaktorer og 

behov som er innmeldt fra studenter og ansatte ved HEMIL, IKP og IBMP og som er 
omtalt i denne saken.

4. Når prosjektskisse for HCÅ foreligger på nyåret sendes denne på høring til institutter, 
sekretariat og studentutvalget (PSF) 

5. Fakultetsstyret ber om at en tilstrekkelig andel av salgsinntektene fra Christiesgate 13 
øremerkes en nødvendig oppussing og ombygning av lokaler i Christiesgate 12 (2.-5. 
etg.)    

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør
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Budsjettfordeling 2017 

Bakgrunn
Universitetsstyret vedtok i sak 142/16 budsjettfordeling for UiB for 2017. Budsjettrammer for 
fakultetene, sentraladministrasjonen og felles satsinger fremkommer av saksdokumentet.

På grunnlag av foreslått budsjettramme behandles fakultetets interne budsjettfordeling for 
2017 i dette dokumentet.

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret vedtar budsjettfordeling for 2017 i tråd med saksforlegg, presentasjon og de 
kommentarer som fremkommer i møtet. 

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør

Dato: 29.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/6897

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
97/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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Regnskap pr oktober 2016 

Regnskapsrapport for Det psykologiske fakultet per oktober 2016 legges med dette frem for 
fakultetsstyret. 

Universitetets virksomhet er delt inn i grunnbevilgningsfinansiert virksomhet (GB) fordelt fra 
Universitetsstyret) og bidrags- og oppdragsfinansiert virksomhet (BOA), som består av 
forskningsrådsfinansierte prosjekter, EU-prosjekter og prosjekter finansiert av andre 
oppdragsgivere og bidragsytere. Rapportering til fakultetsstyret følger denne inndelingen. 

1. Hovedtall i regnskapet

Sammensetning av økonomien
Av fakultetets budsjett i 2016 er 86 % midler over grunnbevilgningen (GB), mens de 
resterende 14 % er fra ulike eksterne bidragsytere (BOA) med følgende fordeling: NFR 
7 %, EU 2 %, oppdrag 0,2 % og annen bidragsaktivitet 5 %. 

Figur 1: Årsbudsjett pr finansieringskilde                       
 

Dato: 29.11.2016
Arkivsaksnr: 2015/9904

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
98/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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2. Grunnbevilgning (GB)
Fakultetets samlede budsjett i 2016 er på kr 203,7 mill kr. I tillegg kommer overføring fra 
2015 på 13,5 mill kr. 

Tabell 1: Grunnbevilgning (GB) pr oktober 2016 – alle tall i hele tusen

Artsklasse
Års-

budsjett
Budsjett 

pr okt
Regnskap 

pr okt
Avvik 

hittil i år
%Avvik 
hittil i år

Regnskap okt 
forrige år

Inntekter fra KD -201 216 -164 654 -163 114 -1 541 0,9 % -163 812
Andre inntekter -2 500 -1 275 -1 031 -244 19,2 % -2 241
Sum inntekter -203 716 -165 929 -164 144 -1 785 1,1 % -166 053
Investeringer 699 530 709 -179 -33,9 % 768
Lønnskostnader 161 162 128 877 128 219 658 0,5 % 78 539
Andre driftskostnader 25 870 15 779 16 727 -948 -6,0 % 10 377
Internhandel med mer 24 514 19 797 19 435 362 1,8 % 15 773
Sum kostnader 212 245 164 982 165 090 -108 -0,1 % 105 457
Saldo overført fra forrige år -13 529 -13 529 -13 529 0 0,0 % -3 825
Saldo overført neste periode 5 000 14 476 12 583 1 893 13,1 % 13 540  
Tabellen viser en oversikt over budsjett og regnskap for departementsfinansiert 
virksomhet/grunnbevilgning (GB) for fakultetet samt sammenlikning med regnskap for 
samme periode i 2015. Inntekter har negativt fortegn. 

Inntekter
Fakultetets inntekter per oktober 2016 er på ca 164 mill kr. Dette er 1,7 mill under budsjettert 
i perioden. Dette skyldes underdekning på rekrutteringsstillinger første halvår, UiB sentralt 
gjør en ny avregning i desember, så det en fordel med overdekning på rekrutteringsstillinger i 
høstsemesteret. 
 
Kostnader
Totale kostnader per mars er på kr 165 mill noe som er på samme nivå som budsjettert i 
perioden. 

Overføringer
Fakultetet hadde et overskudd i 2015 på 13,5 mill kr. I desember 2015 fikk fakultetet tildelt kr 
5 mill til SLATE fra Kunnskapsdepartementet, dette var forventet å skulle legges inn i eget 
BOA-prosjekt og var derfor ikke lagt inn i grunnbudsjettet. Disse midlene er øremerket og 
fakultetet forventer at SLATE ikke vil bruke opp hele overføringen fra 2015 og ny bevilgning i 
2016, derfor er det budsjettert med en overføring til 2017 på kr 5 mill.

De overføringene som ikke er øremerkede bevilgninger vil gå til prosjektet «Omstilling for 
studiekvalitet» hvor det tidligere er redegjort for behov for omstillingskostnader i årene 
fremover. 

Instituttregnskap
I 2014 ble det innført ny budsjettfordelingsmodell ved fakultetet der instituttene fikk en 
rammetildeling som instituttrådene var ansvarlig for å viderefordele, herunder foreta reelle 
avveininger og disposisjoner av egne midler.
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Tabell 2: Grunnbevilgning (GB) pr oktober 2016 på instituttnivå 
(eksklusiv egenfinansiering BOA samt overhead) – alle tall i hele tusen
Institutt Års-budsjett Regnskap hittil i år Rest hittil i år
IBMP 1 919 1 293 626
Hemil 1 058 516 542
IKP 1 520 1 372 148
ISP 3 718 2 415 1 303
IPED 1 265 977 288
Sum institutter 9 480 6 574 2 906

Instituttene disponerer 9,48 mill kr i årets budsjett, i tillegg kommer 1,1 mill kr til 
disputasutgifter som fordeles underveis etter forbruk i 2016. 

I denne oversikten holder vi utenfor de øremerkede midlene slik at dette er tildelingen som 
var gjort i styresak 100/15 og det som er brukt av disse midlene pr oktober. Det ser ut som at 
tildelte midler er tilstrekkelig til instituttene i forhold til forbruket så langt i år. 

Løslønn
Løslønnsbudsjettet har økt kraftig samtidig med at fastlønnsbudsjettet har økt i de senere år. 
Det er instituttene som har oversikt over tilgjengelige undervisningsressurser, og fra 2014 ble 
løslønn overført fra fakultetet til instituttene. I 2016 ble budsjettert løslønn redusert kraftig da 
fakultetet har flere faste tilsettinger og det er viktig at instituttene har en aktiv oppfølgning 
med sikte på å redusere bruken av løslønn.  

Tabell 3. Totalt løslønnsbruk pr institutt per oktober 2016, tall i hele tusen
Institutt Budsjett Kostnader Rest
IBMP 160 108 52
Hemil 108 24 84
IKP 133 248 -115
ISP 499 656 -157
IPED 100 163 -63
SUM 1 000 1 198 -198

Av det totale løslønnsbudsjettet på 1 mill kr, er det et overforbruk på ca kr 200 000 per 
oktober 2016, dette skyldes overforbruk på 3 institutter.
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3. Bidrags- og oppdragsfinansiert aktivitet (BOA)
Fakultetet har aktivt stimulert til at fagmiljøene skal søke eksterne midler, bla gjennom en 
sentral pott med mulighet til å søke midler til utvikling av søknader/nettverksbygging. Dette er 
en ordning som har vært særlig innrettet mot enkeltforsker som ønsker å (videre)utvikle 
større søknader inn mot eksterne kilder (primært EU og NFR). Tanken er at enkelte forsker 
skal få et økt handlingsrom og støtte til søknadsutvikling. I 2016 er det avsatt kr 750 000 til 
denne potten. 

Det har vært stor søknadsaktivitet de siste årene og i 2015 var Det psykologiske fakultet 
involvert i 66 søknader til eksterne finansieringskilder (enten som partner eller koordinator): 
Horisont 2020 (9 søknader, inkl. tenders og COST), NFR (35 søknader), andre kilder (22 
søknader).  Av antall søknader varierte tilslaget i 2015 mellom 11% på EU-søknader, 11% på 
NFR-søknader og 64% på andre kilder. Det arbeides med spissing av 
forskningsadministrativ støtte for å bedre tilslaget på EU-søknader.

Det psykologiske fakultetet har i 2015 og 2016 fått uttelling for en langsiktig prioritering av 
arbeid rettet mot faglig utvikling og styrking av våre fagmiljø gjennom følgende ordninger: 

• UiB sin satsning på toppforskning: Universitetet i Bergen har i 2015 fått midler for å 
rekruttere verdensledende forskere. Fakultetet og IBMP har samarbeidet om å 
rekruttere blant annet Prof. Stefan Koelsch, en anerkjent hjerneforsker i 
elitedivisjonen. Det psykologiske fakultet har fått midler gjennom KDs satsing på 
eliteforskning og tilsvarende midler fra Bergen forskningsstiftelse, totalt 35 mill kr over 
fem år.

• I 2015 ble IBMP-forsker Marco Hirnstein tildelt midler fra Bergen Forskningsstiftelse 
(ca. 10 mill over fire år). Stiftelsen lyser ut midler til et rekrutteringsprogram hvert år, 
med hovedmålet å tiltrekke UiB eksellente unge og talentfulle forskere. Fakultetet har 
nominert Marco Hirnstein og i samarbeid med instituttet støttet hele 
søknadsprosessen.

• I 2016 ble det innvilget en FRIPRO-Toppforsk-søknad (22,5 mill. over fem år, 
halvparten fra NFR og halvparten fra UiB). Prosjektleder er Ståle Einarsen (ISP). Han 
og samarbeidspartnerne hans har nå mulighet til å forske på temaet «From 
mechanisms and moderators to problem treatment». Fakultetet og instituttet har 
støttet hele søknadsprosessen.

• I 2016 ble det tildelt midler fra Kunnskapsdepartementet (UiBs andel er 10,1 mill, 36,8 
mill totalt inkl. partnerne over fire år) til et prosjekt om forskning på bedre 
gjennomføring i videregående skole som skal ledes av Prof. Torill Bogsnes Larsen 
(HEMIL). Fakultetet og instituttet har støttet hele søknadsprosessen.

• Advanced Grant fra Det europeiske forskningsråd (ERC) ble tildelt Kenneth Hugdahl i 
2016 for andre gang. Tildelingen er på 20 mill kr over fem år. 

• Tildeling fra NFR til prosjekt ledet av Tine Nordgren, IKT Pluss, kr 6,3 mill til UiB, total 
tildeling kr 48 mill.

• Nytt prosjekt fra Norges forskningsråd - Bedre Helse til Stefan Koelsch, kr 14 mill til 
prosjektet “Effects of music instrument lessons on brain plasticity, mood, and quality 
of life in Alzheimer patients (ALMUTH)»

I tillegg til de overnevnte har Kunnskapsdepartementet tildelt kr. 25 mill. over fem år (med 
muligheter til forlengelse i inntil 10 år) til SLATE-senteret som skal fokusere på «The Science 
of Learning and Technology». Disse midlene er lagt i fakultetets Grunnbevilgning. 
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Sammensetningen av BOA-økonomien

Figur 2: BOA pr desember etter finansieringskilde for perioden 2009 – 2016, aktivitet i mill kr

Bidrags- og oppdragsfinansiert hadde en nedgang til 2015, i budsjettet for 2016 er BOA 
aktiviteten økt med ca 6 mill. 

BOA-økonomien per oktober 2016

Tabell 3: Bidrags- og oppdragsaktivitet (BOA) pr oktober 2016. tall i hele tusen

Finansieringskilde Årsbudsjett 
Budsjett per 
oktober

Regnskap 
per oktober Avvik Regnskap okt. 2015

1. Oppdragsaktivitet 500 394 1 976 -1 581 2 404
2. NFR - bidragsaktivitet 16 000 12 892 8 563 4 329 9 442
3. EU - bidragsaktivitet 5 000 4 010 -52 4 062 1 364
4. Annen bidragsaktivitet 11 050 8 727 13 974 -5 247 7 672
Sum 32 550 26 023 24 460 1 563 20 882
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Tabellen viser en oversikt over budsjett og regnskap for bidrags- og oppdragsfinansiert 
aktivitet (BOA) for fakultetet samt sammenlikning med regnskap for samme periode i 2015. I 
tabellen er positivt avvik (høyere faktisk inntekt enn budsjettert) oppgitt med et negativt 
fortegn.

Samlet omsetning i bidrags- og oppdragsfinansiert ligger under budsjettet pr oktober måned. 
Dette skyldes nok at en del nye prosjekter kom sendt i gang i forhold til først antatt. 

Vi ligger noe over på oppdragsaktivitet, her er årsbudsjettet for lavt da vi har fått utvidet 
prosjektperioden på Statoil-prosjektet som kun var budsjettert til å vare til juni 2016. EU, 
bidragsaktivitet, ligger langt unna det som var budsjettert pr oktober, dette skyldes at vi 
hadde tatt med potensielle EU prosjekter, som fikk forsinket oppstart og derfor er aktiviteten 
en del lavere enn budsjettert. Annen bidragsaktivitet ligger 5,2 mill over budsjettet pr 
november og dette skyldes tilslag for nye prosjekt. 

BOA-aktiviteten per oktober ligger totalt noe over samme tid i 2015. 

4. Konklusjon

Regnskapet for den bevilgningsfinansierte delen av driften ligger omtrent som budsjettert pr 
oktober.

Omsetningen innen bidrags- og oppdragsfinansiert aktivitet per oktober ligger noe under 
budsjett. 

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret tar regnskap per oktober 2016 med kommentarer til orientering.

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør
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Komitéoppnevning opprykk til professor etter kompetanse 

Bakgrunn
Det vises til «Forskrift om ansettelse og opprykk i undervisnings- og forskerstillinger, § 2-2 
Framgangsmåte og kriterier for opprykk fra stilling som førsteamanuensis eller 
høyskoledosent til stilling som professor».

Det psykologiske fakultetet mottok innen søknadsfristen 15.09.2016 søknad om opprykk til 
professor etter kompetanse fra førsteamanuensis Ingrid Holsen innen fagområdet 
helsefremmende arbeid.

Det psykologiske fakultet har bedt om forslag på komité innen fagfeltet fra HEMIL-senteret, 
og følgende komité foreslås oppnevnt for å bedømme søknaden til Ingrid Holsen:

- professor Per Tillgren, Mälardalens Högskola, Sverige
- professor Torill Tveito, Høgskolen i Sørøst-Norge
- professor Camilla Martha Ihlebæk, Norges miljø- og biovitenskaplige universitet

Alle er forespurt og har sagt seg villige til å delta. Professor Torill Tveito foreslås som leder 
av komiteen. Det konstateres at komiteen er i samsvar med de bestemmelser som gjelder for 
sakkyndige komiteer på dette nivået jf. § 2-2 (8). Det kan utpekes en eller flere 
spesialkyndige til å vurdere deler av søknaden dersom komiteen ber om dette.

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret oppnevner følgende sakkyndige komité for vurdering av søknad 
om opprykk til professor etter kompetanse innen fagområdet helsefremmende 
arbeid:

Professor Per Tillgren
Professor Torill Tveito (leder)
Professor Camilla Martha Ihlebæk

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør

Dato: 24.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/12249

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
99/16
07.12.2016

Styre:
Styresak:
Møtedato:
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Opprykk til professor etter kompetanse søknadsrunde 2016 - 
oppnevning av felles bedømmelseskomité for psykologifag

Bakgrunn
Det vises til «Forskrift om ansettelse og opprykk i undervisnings- og forskerstillinger, § 2-2 
Framgangsmåte og kriterier for opprykk fra stilling som førsteamanuensis eller 
høyskoledosent til stilling som professor».

Gjennom Nasjonalt Profesjonsråd for Psykologiutdanning (NPP) ble det i 2013 vedtatt å 
gjennomføre en nasjonal koordinering av opprykksordningen for aktuelle kandidater fra de 
fire involverte universitetene; UiB, UiT, UiO og NTNU. Koordineringsansvaret rullerer mellom 
NPP-medlemmene. UiB har ansvaret for koordineringen i 2016 og 2017. 

Det er i år kun kommet søknader som faller inn under denne ordningen til UiO og UiB.

I henhold til avtalen om nasjonal koordinering vil Det psykologiske fakultet organisere og 
koordinere vurderingen av følgende søkere:

Ingrid Dundas (UiB)     - Klinisk psykologi
Frank Larøi (UiB)     - Psykologi, psykopatologi
Vebjørn Ekroll (UiB)     - Psykologi
Silje Reme (UiO)     - Helsepsykologi
Ole André Solbakken (UiO)  - Klinisk psykologi
Thomas Schubert (UiO)        - Kultur – og samfunnspsykologi

Etter forslag fra de samarbeidende institusjoner i NPP foreslås følgende komité oppnevnt for 
å bedømme søknaden til de seks søkerne:

- professor emerita Ingrid Lunt, Department of Education, University of Oxford
- professor Robert Murison, Institutt for biologisk og medisinsk psykologi, UiB
- professor Jan H. Rosenvinge, Institutt for psykologi, UiT
- professor Torbjørn Rundmo, Psykologisk institutt, NTNU

Alle er forespurt og har sagt seg villige til å delta. Det konstateres at komiteen er i samsvar 
med de bestemmelser som gjelder for sakkyndige komiteer på dette nivået jf. § 2-2 (8) og at 
kompetansen er dekkende for de områder søkerne er ansatt innenfor.  Det kan dog utpekes 
en eller flere spesialkyndige til å vurdere deler av søknaden dersom komiteen ber om dette.

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret oppnevner følgende sakkyndig komité:

Professor emerita Ingrid Lunt
Professor Robert Murison

Dato: 30.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/12883
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Professor Jan H. Rosenvinge
Professor Torbjørn Rundmo

for vurdering av de seks søknadene om opprykk til professor etter kompetanse, i 
henhold til avtalen om nasjonal koordinering.

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør
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Utlysningstekst - Førsteamanuensis i klinisk nevropsykologi 

Bakgrunn
På bakgrunn av tildeling av nye studieplasser og opptrapping innenfor profesjonsstudiet i 
psykologi er det behov for å utlyse en fast stilling som førsteamanuensis i klinisk 
nevropsykologi ved institutt for biologisk og medisinsk psykologi.  

Det legges med dette frem utlysningstekst og stillingsomtale for en fast stilling som 
førsteamanuensis i klinisk nevropsykologi. 

Forslag til vedtak:
Fakultetsstyret godkjenner utlysningen av en fast stilling som førsteamanuensis i 
klinisk nevropsykologi. Dekan får fullmakt til å foreta eventuelle nødvendige 
justeringer i tekst/omtal før utlysning.

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør

Vedlegg:
- Utlysningstekst og stillingsomtale

Dato: 30.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/12289

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
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Utlysning - Universitetslektor i logopedi 

Bakgrunn
På bakgrunn av tilsettingskabal knyttet til pensjonsavgang, samt tildeling av ekstra 
studieplasser i forbindelse med masterprogrammet i logopedi fra 2017, ser Institutt for 
biologisk og medisinsk psykolog at det er behov for å utlyse en fast stilling som 
universitetslektor i logopedi for å sikre undervisningsressurser på dette fagområdet. 
Halvparten av ressursbehovet til stillingen er dekket av allerede utlyst 100 % stilling der det 
tilsettes person i 50 %. I tillegg er det tilført ressurser på bakgrunn av 3 nye studieplasser i 
kategori C som vil gi fakultetet basis på 244 000 i 2017 og tilhørende resultatmidler etter to 
år.  

Logopedi er et område som UiB har valgt å satse på i sitt langtidsbudsjett og det er søkt om 
flere studieplasser, samt endring av finansieringskategori til B. Det er et sårbart fagområde i 
forhold til tilfanget på forsknings- og undervisningsressurser, noe meget lave søkertall på 
utlysninger gir en klar indikasjon på. Dette er noe av bakgrunnen for at det her ønskes søkt 
etter en universitetslektor i denne omgang.  

Det legges med dette frem utlysningstekst og stillingsomtale for en fast stilling som 
universitetslektor i logopedi.

Forslag til vedtak:

Fakultetsstyret godkjenner utlysningen av en fast stilling som universitetslektor i 
logopedi. Dekan får fullmakt til å foreta eventuelle nødvendige justeringer i 
tekst/omtale før utlysning.

Jarle Eid
dekan Ragna Valen

fakultetsdirektør

Vedlegg: 

Dato: 29.11.2016
Arkivsaksnr: 2016/12006

Fakultetsstyret ved Det psykologiske fakultet
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- Utlysningstekst og stillingsomtale
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